# 主日学家庭反馈单

祷告 第1课 为什么要祷告

### 写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容,并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。

## 所学内容:



今天,我们学习了为什么要祷告。很简单,为与神交谈,也为得到祂对我们生活上的指导。神是如此美善,当我们快乐、悲伤、生病甚至遇到麻烦时,祂都会帮助我们。如果我们祈求神,祂会赐给我们智慧、力量和理解力。其实只要我们按照神的心意去祈求,神愿意给我们很多美好的东西。(所用经文:雅各书 5:13-16)

# 牢记神的话语:



你们寻求我, 若全心寻求, 就必寻见。-耶利米书 29:13

在这周,与孩子一起背这节经文。这不仅会帮助他/她记住这节经文,还会让孩子渴望定期与神交流。

# 建议的亲子活动:



- 1) 问孩子,如果他/她从不与他人交流,他/她是否可能成为某人的好朋友。
- 2) 问孩子,如果他/她从不打开书本或听老师讲课,他/她在学校能学到多少。

花点时间解释以上几点也适用于我们与神的关系。我们必须花时间通过祷告来与神交流。 通过阅读神的话-圣经,我们可以聆听到神的声音并学习到许多重要的真理。

### 每天的祷告:



天父,我们感谢你听我们的声音。感谢你听我们的祷告并为我们的缘故行事。我们感谢你,也感谢你提供的一切。愿我们每天都有寻求你的智慧。阿们!

# SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

### To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.

#### What We Learned:



Today, we learned why we pray. It's simple, to talk with God and to get His direction for our lives. God is so good and will help us when we are happy, sad, sick or even when we're in trouble. God will give us wisdom, strength and understanding if we only ask Him. In fact God is willing to give us many good things as long as we ask for them in accordance to His will. (Scripture used: James 5:13-16)

### Words to Remember:



"You will seek me and find me when you seek me with all your heart." Jeremiah 29:13 NIV

Practice this verse with your child during the week. This will not only help him or her remember the verse, but it will also help give your child a desire to commune with God on a regular basis.

# Suggested Parent/Child Activity:



- 1) Ask your child if he or she could become close friends to someone if he or she never communicated with the other person.
- 2) Ask your child how much he or she would learn at school if he or she never opened the books or listened to the teacher.

Take time to explain the points above are also true with our relationship with God. We must take time to communicate with God through prayer. We can listen to God and learn many important truths by reading God's Word, the Bible.

# **Daily Prayer:**



Heavenly Father, we thank You for hearing our voices and turning Your ear to us. We thank You for hearing our prayers and for acting on our behalf. We thank You and are grateful for all that You provide. May we have the wisdom to seek You each and every day. Amen